
Bestyrelsesmøde i vandværket 22/08-23  
Til stede: Henrik, Anders, Mogens, Jørgen, Charlotte og Karsten.  
 

På dagsorden Til referat 

Godkendelse af 

sidste referat 

Godkendt 

Diverse nyt - Anders har efterspurgt tegninger på vandværket med henblik på 

at få solceller på taget.  

Tilslutning af 

Tovstrup St.  

- Der er holdt møde med bestyrelsen fra Tovstrup St. på dags dato 

og tilslutningen igangsættes. OBS, hvis det ikke nås til 31/12 - 

hvilket nok ikke kan nås.  

- Anders bestiller vandure. (vi har 26 på lager) 

- Der er gang i LER-søgningen; resultatet af søgningen virker ikke 

helt rigtig. Fortsat arbejde på dette.  

- Røgen Vandværk + 6 andre adresser ønsker også tilslutning hos 

os. Det hører dog ikke til vores forsyningsområde. Hvad siger 

Silkeborg Kommune? Anders snakker med kommunen.  

Drift - Ingen spild i denne periode. 

Den nye boring - Der er taget en prøve i Store Lyngdal-området, som er til analyse. 

Vi afventer svar.  

Økonomi - Der er 3 lukkebreve undervejs. Karsten tager kontakt.  

- Der ses positivt på vores el-regning, at vi har skiftet til flex-el-

aftalen.  

- Aftalen med banken om at binde midler i 6 mdr. mod en bedre 

rente er udløbet. Mogens undersøger, hvilke muligheder der pt er 

for at lave en lignende aftale igen.  

- Takstblad: vi kigger på det næste gang! 

- Der er nu indgået en aftale med ’Tal og Tanker’. Mogens sender 

de sidste dokumenter derind.  

- Anders har ikke kigget på honorar for sit arbejde; Anders giver 

besked, når han er klar med det.  

Evt.  -  

Nyt møde 03-10-2023 

 


